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Wijkblad
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 5 Laatste Dreef nieuws
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belangrijk
10 Draadje doorhalen
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11 Uw buurt veliger met 

SMS alert
15 Wie maakt de mooiste 

herfstfoto?
19 Mazzel Coevering heropend
20 Horen, zien, niet luisteren

Activiteitenin De Dreef

Mini Disco
Elke tweede vrijdag van de maand van 
19.00 tot 21.00 uur 
voor kinderen van groep 4 t/m groep 8.

Wijk barbecue
Zaterdag 29 September 2007, 
aanvang 20.00 uur.

Inloopavond
Elke zaterdagavond. 

Knutselen
Elke woensdagmiddag voor kinderen 
van 6 t/m 10 jaar.

Naailes 
Maandagmiddag van 13.30 tot 15.30 
uur.

Jumpstyle
Elke eerste vrijdag van de maand vanaf 
18.30 uur tot 20.30 uur.

7

Uitgave:  Stichting Wijkcentrum Coevering

Op 16 juni was het dan zover. Na zo’n 
zes en een half jaar afscheid van De 
Dreef. Al die jaren lang, of je het nu 
wilt of niet, ben je de verpersoonlijking 
van het wijkcentrum geweest. Over alle 
mogelijke zaken werd je door iedereen 
aangesproken, tot op het laatst toe.

Toen ik in december 2000 door Harrie 
Lefferts gevraagd werd om voorzitter 
van De Dreef te worden, heb ik daar 
niet al te lang over geaarzeld, hoewel 
ik er geen idee van had wat mij te 
wachten stond. Ik was toen net met ver-
vroegd pensioen gegaan en had op dat 
moment even niets om handen. Door 
omstandigheden kon van overdracht 
door mijn voorganger geen sprake zijn. 
Hoewel mijn bedje dus niet gespreid 
leek te zijn, viel het mij wel meteen op 
dat de organisatie van met name de vrij-
willigers een behoorlijk hoge discipline 
kende, iedereen had een eigen taak en 

deed die naar behoren.
In die begintijd ontving ik geweldige 
support van mede bestuursleden en 
vast personeel, te weten Zar Blok en 
Annie van de Laar.

Met name de steun die ik ontving van 
de toenmalige penningmeester Otto 
Mennen. Hij was altijd aanwezig, was 
overal zeer bij betrokken en kende ie-
dereen bij naam en toenaam. Hij heeft 
mij ingewijd in “de geheimen” van de 
interne organisatie van De Dreef. De ca. 
anderhalf jaar dat we samenwerkten 
zijn voor mij van wezenlijk belang ge-
weest om in de jaren daarna mijn werk 
te kunnen doen. Zijn inzet voor De 
Dreef was totaal en onomstreden, hij 
was een geweldige steun en toeverlaat. 
Zijn overlijden heb ik dan ook als een 
persoonlijk verlies ervaren .

Wij hadden ons ten doel gesteld om de 

Op 16 juni heeft De Dreef afscheid genomen van haar voorzitter Willem de 
Vries. Helaas lag het laatste wijkblad van voor de vakantie al bij de drukker. 
Daarom leest u nu, een paar maanden later, het artikel dat Willem naar de 
redactie heeft gestuurd.

Afscheid

www.wijkbladcoevering.dse.nl  September 2007
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A P O T H E E K  C O E V E R I N G
Winkelcentrum Coevering 4
5665 GA Geldrop
Telefoon: (040) 2854707

Vertrouwd adres 
Uw apotheek

Geopend: maandag t/m vrijdag van 08.30 tot 18.00 uur

In geval van dienst:
Op zaterdag, zondag en feestdagen van 10.00 uur - 11.30 uur en van 17.00 uur - 18.30 uur

ietwat verstoorde verhouding met de 
gemeente en ook met het winkelcen-
trum te herstellen teneinde de impasse 
te doorbreken die was ontstaan omtrent 
de vernieuwing van het Dreef-gebouw 
en daarmee samenhangend de revitali-
sering van het winkelcentrum. Gelukkig 
speelde mijn verleden als gemeente-
raadslid daarbij een niet te verwaar-
lozen positieve rol. Ik kende vrijwel 
iedereen en kontakt met ambtenaren en 
wethouders was snel gemaakt.
Meteen was al duidelijk dat de “oude 
Dreef” de hoogstnoodzakelijke vernieu-
wing van het winkelcentrum in de weg 
stond. Pas wanneer die was afgebroken 
kon worden overgegaan tot de “revita-
lisering”.

Vanaf het begin hebben alle partijen de 
zaken open en eerlijk gespeeld en uit-
eindelijk is er voor verbouwing van de 
Petrus- en Pauluskerk tot wijkcentrum 
gekozen.
Nadat de benodigde gelden, overigens 

niet zonder strubbelingen door de ge-
meenteraad waren goedgekeurd, kon 
met de verbouw worden begonnen. 
En zie daar het resultaat: een schitte-
rend wijkgebouw, voorzien van allerlei 
technische snufjes en een degelijke 
elektrische installatie.

Nu we vrijwel een heel seizoen ge-
draaid hebben, na heel wat kinderziek-
tes in het begin, ziet het ernaar uit dat 
De Dreef een mooie toekomst tegemoet 
gaat.
Met name door de inzet van de vrijwil-
ligers. Ik kan dat niet genoeg benadruk-
ken, vrijwilligers, de mensen uit de wijk 
die zich belangeloos voor “HUN DREEF” 
inzetten, altijd klaar staan om waar no-
dig een karweitje op te knappen. Zon-
der die vrijwilligers was dit nooit zo tot 
stand gekomen. Natuurlijk zijn er wel 
eens strubbelingen geweest, maar dat 
moet beschouwd worden als positieve 
inspiratie om tot een goed resultaat te 
komen.

Ik had mij voorgenomen om de verbou-
wing van de nieuwe Dreef tot een goed 
einde te brengen, en dan op te stappen 
als bestuurder. En nu is het dan zover, 
een waarschuwing met betrekking tot 
de gezondheid heeft daarbij ook nog 
wel geholpen. Met weemoed in het 
hart ga ik nu mijn taken overdragen aan 
het nieuwe bestuur, al zal ik De Dreef 
wel missen.

Ik zal het missen: die vrijwel dagelijkse 
gang richting Dreef, even bijpraten met 
iedereen, even de sfeer proeven. Aan 
de andere kant blijf ik nog wel een tijdje 
verbonden, als vrijwilliger in bardienst 
en andere voorkomende karweitjes wil 
ik me nog wel beschikbaar stellen.

Rest mij nog iedereen, die er bij betrok-
ken is geweest hartelijk te bedanken 
voor hun hulp en inzet en De Dreef een 
prachtige toekomst toe te wensen! 

Willem de Vries

Het college van onze gemeente wil zo 
graag een gezellig centrum. Al jaren zijn ze 
bezig met dure onderzoeken, maar het wil 
niet echt vlotten.

Nu hebben ze knappe koppen, van weer 
zo’n duur buro, een nieuw onderzoek laten 
doen. Ik ga niet in detail, want dan ben ik 
een heel wijkblad bezig. Maar in grote lijnen 
komt het erop neer dat het liefst alle winkel-
mogelijkheden in het centrum gegroepeerd 
moeten worden. De overige winkels, die zo 
her en der door onze gemeente verspreid 
zijn, moeten het liefst weg. Ons winkelcen-
trumpje wordt gelukkig gedoogd, zolang 
we maar niet verder uitbreiden.

Wat verder uitbreiden hoor ik u denken. 
Jazeker. De eigenaar van het pand van 

de Edah heeft dit kleine pand intussen 
verhuurd aan de Lidl. Al enige tijd is deze 
eigenaar bezig om een vergunning te krij-
gen om het pand 200 m2 uit te breiden. 
Een beetje moderne supermarkt moet nu 
eenmaal wat ruimte hebben. En het oude 
pand van de Edah is daarvoor aan de erg 
krappe kant. Maar tussen willen en mogen 
zit nog een heel groot verschil.

Het college wil namelijk een extra super-
markt in het Centrum. Dat is gezellig en 
het trekt veel extra mensen. Die hebben 
vervolgens een halve dag nodig om een 
parkeerplaats te kunnen vinden. En van-
wege die extra super in het centrum, mag 
onze nieuwe Lidl niet groter worden. Jam-
mer voor u, want de helft van die mooie 
aanbiedingen van de Lidl passen nu niet in 

dat kleine pandje. Uitbreiding is ook niet no-
dig hoor ik het College denken. Die Lidl wil 
zo graag in de Coevering gaan zitten, dat 
ze zonder problemen in dat kleine pandje 
kruipen. 

Heren en dames van het College. Hier een 
advies van een wijze man. Het centrum 
wordt niet gezelliger met meer supermark-
ten. Het centrum wordt juist gezelliger zon-
der die grote supermarkten. Kijk maar eens 
bij gemeenten met een gezellig centrum. 
Geen supermarkten te bekennen. Ja, aan 
de rand van het centrum, met een goede 
parkeervoorziening eromheen. Maar nooit 
in het midden. Daarom dames en heren, 
laat de Lidl lekker uitbouwen en maak het 
centrum nu eens echt gezellig. Ik weet dat 
het een grote uitdaging is, maar voor zoveel 
talent bij elkaar moet dat toch mogelijk zijn.

Flierefluiter

Wordt het nog ooit gezellig?
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Op 26-27 oktober en 2-3 november gaat het komedie “Lang weekend in hotel aan zee” de planken op. 
Gezellig, lachen, genieten, laat het maar op je afkomen. Zo omschrijft hoofdrolspeler Jan Vinkenborg het 
nieuwste toneelstuk van het ZigZag theater. Als eigenaar van een gezellig hotel aan zee maakt hij van alles 
mee. En het blijft niet bij veelvuldige brandalarmen. Vergeet u niet op tijd de kaarten voor deze komedie 
te reserveren. Want vol is vol.

“Lang weekend in hotel aan zee” is het 
tweede optreden van het ZigZag thea-
ter in 2007. In februari draaide “Dwa-
zen” al. Na de komedie “Deze man is 
uw vrouw” in 2006, met een leuke rol 
van Jan Vinkenborg, waren we natuur-
lijk benieuwd welke rol hij nu weer zou 
spelen. Maar helaas: Jan zat achter de 
lichtknoppen. Gelukkig heeft hij in de 
komende komedie de hoofdrol. En 
over die hoofdrol hebben we met hem 
gesproken.

Twee komedies in één jaar
Vroeger speelde het ZigZag theater al-
tijd in de herfst. Een jaar of 6 geleden 
werd daarvan afgeweken door een op-
treden in februari. Sindsdien zijn de op-
tredens altijd rond carnaval. Ideaal voor 
de promotie tijdens de Geldropse car-
navalsoptocht. Maar bij de spelers heeft 
oktober de voorkeur. Men kan zich dan 
veel beter voorbereiden. Daarom is be-
sloten om dit jaar naast de komedie in 
februari ook in oktober op de planken 
te staan. Een echte beproeving volgens 
Jan. Maar het gaat lukken.

Achter het licht
Jan is ruim 12 jaar geleden gestart bij 
het ZigZag theater als licht- en geluids-
technicus. Het ZigZag speelde in die 
tijd in het Strabrecht College. Er was 
niemand die fatsoenlijk met het licht en 
geluid kom omgaan. Met Jan was dit 
probleem opgelost. 

Na een aantal jaren begon het te krie-
belen. “Zou ik een rol kunnen spelen”. 
Toen hij, vanwege een mannentekort, 

werd gevraagd om een klein rolletje te 
spelen kreeg hij positieve reacties. En 
zo startte een carrière op de planken. 

In het voorjaar stond Jan plotseling 
weer achter de knoppen. Door een 
te drukke baan had hij geen tijd en 
energie om een rol in te studeren. Maar 
tijdens de 
4 uitvoeringen dacht hij regelmatig: 
“Daar had ik moeten staan”. Een 
nieuwe en vooral rustiger baan maakte 
de weg vrij voor een hoofdrol. En niet 
zomaar eentje. In het dikke tekstboekje 
staat ongeveer de helft aangestreept. 
Dat moet Jan allemaal uit zijn hoofd 
leren. 

Een beetje zenuwen
Nu de datum van de première voorzich-
tig dichterbij komt moet Jan bekennen 
dat hij de zenuwen begint te voelen. 
Half augustus zit de tekst er helemaal 
in. Vanaf nu gaat er geoefend worden 

op mimiek en pasjes. Daarna komt het 
decor en de kleding erbij. En gaat het 
langzaam richting première. Maar tot 
die tijd is het iedere maandag stevig 
dooroefenen onder leiding van de 
nieuwe regisseuse Elly Dijstelbloem. 

Een komedie
Een hotel aan zee. Met een balie, een 
terras en de zee. Het is lekker warm en 
de eigenaar van het hotel doet alles 
zelf: het ontbijt, de balie…. Een lek-
ker druk mannetje. Regelmatig gaat 
het brandalarm. “Geen paniek, geen 
paniek, de lift niet meer gebruiken….”. 
Jan begint helemaal te glunderen als 
hij iets vertelt over zijn rol. Hij wil ook 
niet teveel weggeven. Gezellig, lachen, 
genieten, laat het maar op je afkomen. 
Een heerlijke komedie op de bekende 
ZigZag manier. Dat is een goede garan-
tie voor een leuke avond.

Plus FM
Naast toneelspelen is Jan intussen be-
gonnen met een nieuwe hobby. Voor 
PlusFM, de nieuwe zender in Geldrop-
Mierlo gaat hij programma’s maken. 
Leuk, een item over het Coeveringse 
Wijkblad zou niet misstaan. En dan 
plaatsen wij het volgende wijkblad 
weer een artikel over Jan. Zo blijven 
we lekker bezig. 

Informatie
Meer informatie over het ZigZag theater 
kunt u vinden op www.zigzagtheater.nl. 
De voorstelling van “Lang weekend in 
hotel aan zee” is op 26-27 oktober en 2-
3 november. Kaarten kunt u kopen op 
de gebruikelijke voorverkoopadressen, 
waaronder Primera in De Coevering.

Lang weekend in hotel aan zee
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Laatste Dreef nieuws. 
Het bestuur van De Dreef heeft be-
sloten om elke zaterdagavond de 
Dreef open te stellen.  In eerste in-
stantie word het een inloopavond. 
Mensen kunnen een praatje maken, 
de laatste wijkroddels vernemen enz. 

Als het past in het programma is het 
biljart open en er is gelegenheid om 
te darten. Het is ook een mooie ge-
legenheid om eens kennis te maken 
met Dreef-activiteiten 

Op de zaterdagavond is er regelmatig 
een gehandicaptendisco, CD-avon-
den enz. Wanneer er speciale eve-
nementen op zaterdag gepland zijn, 
vervalt de inloopavond.

Wijk barbecue
Zaterdag 29 September 2007, aan-
vang 20.00 uur. Kosten € 15.00 p.p. 
inclusief twee consumpties. DJ Ro. 
zorgt voor de muzikale aankleding. 
Kaartverkoop aan de bar vanaf za-
terdag 1 september t.m maandag 24 
september.

Het bestuur van De Dreef
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Gelukt?
De zoon van een voetbaltrainer komt 
thuis van school met zijn eindrapport. 
“Is het gelukt?” vraagt 
zijn vader belangstellend. 
“Ja hoor,” zegt zijn zoon, “mijn con-
tract voor groep vijf is met een jaar 
verlengd!” 

Slechte golfdag
Maarten heeft een waanzinnige 
slechte partij golf gespeeld en gaat 
naar huis toe. Als hij zijn auto in wil 
stappen, wordt hij aangehouden 
door een politieagent die hem vraagt:
“Heeft u 20 minuten geleden af-
geslagen bij de 16de hole?”
“Ja,” zegt Maarten.
De agent gaat verder:
“Uw bal vloog op de snelweg dwars 
door de voorruit van een auto. De 
bestuurder verloor de controle en ver-
oorzaakte een botsing met 5 andere 
auto’s waarvan 1 brandweerwagen. 
De brandweer kwam hierdoor te laat 
bij de brand waardoor een compleet 
gebouw is afgebrand. Dus wij willen 
graag weten wat u hieraan gaat doen?”
Maarten denkt even diep na en antwoordt:
“Ik denk dat ik dichter bij de bal ga 
staan, mijn benen iets wijder uit elkaar 
zet en mijn club wat langer doorzwaai!”

Afgericht varken
Een man gaat met zijn varken in een 
trein. Er komt een conducteur langs 
die zegt dat er geen varkens in de trein 
mogen. Zegt de man: 
“Maar die vrouw heeft ook een hond 
bij zich!” 
Antwoordt de conducteur: 
“Maar die hond is getraind.” 
Zegt de man: 
“Mijn varken ook. Ik zal het bewijzen.” 
Hij pakt vervolgens de pet van de con-
ducteur, gooit hem uit het raam en 
zegt tegen het varken:
“Blijf!” 

Dennis’

Moppentrommel

jeugd rubriek
Merijn van Wanroij, 
17 jaar, geeft iedere 
maand zijn mening 
over een (actueel) 
onderwerp.

Communicatie 
Introductiekamp
Mijn stem is na al die dagen nog steeds 
aan de schorre kant. Woensdag 22 
augustus begon ons Introductiekamp in 
Overasselt (vlakbij Nijmegen) van mijn 
nieuwe HBO Communicatie-opleiding. 
Het was niet verplicht hieraan deel te 
nemen, maar vanwege de gezelligheid 
wil ik achteraf iedereen erop wijzen om 
koste wat het kost deel te nemen! 

We werden allemaal ingedeeld in 
groepen, die vertegenwoordigden 
allemaal hun zgn. eigen televisiezender. 
Door met bepaalde onderdelen punten 
(kijkcijfers) te verdienen kon zo de beste 
omroep een prijs winnen. De kunst om 
op plaats van bestemming te komen, 
kwam ook om het hoekje kijken, 
zeker omdat 150 mensen in één bus 
probeerden te komen. Gelukkig werden 
wij direct bij binnenkomst hartelijk 
ontvangen door onze begeleiders 
(ook wel papa’s en mama’s genoemd). 
Iedereen kreeg meteen een passende 
bijnaam, gebaseerd op iets dat diegene 
over zichzelf te vertellen had. Ook werd 
er een pakkende yel bedacht voor onze 
groep, die nog dagen in mijn hoofd 
bleef hangen. 

Na wat communicatieve hilarische 
opdrachten en puzzels was er ’s nachts 
nog tijd voor levend stratego, maar 
helaas overwon de duisternis het en 
verloor ons team. Tenslotte werd elke 
avond afgesloten met een gezellig feest 
met een goede DJ. Helaas regende 
het de volgende ochtend, maar de 
voorspellingen waren gelukkig goed. 
Waardoor we dus om 1 uur konden 
starten met de sportdag, waarbij 
sommige sporten nogal aan de 
modderige kant werden. De douches 
werden optimaal gebruikt en iedereen 
maakte zich na het eten klaar voor de 
Extreme Make Over Party. De mafste en 
grappigste metamorfoses kwamen naar 
voren (ook bij mij) en ook dit was een 
erg geslaagde avond. Na een overvloed 

Loterij voor kinderen 
in Indonesië
 
Alweer acht jaar een begrip in onze 
wijk De Coevering. Enthousiaste vrijwil-
ligers komen weer bij u langs om loten 
te verkopen voor de Stichting O.K.I. 
(Onderwijs voor Kinderen in Indonesië).
Deze stichting heeft de doelstelling om 
kansarme kinderen in Indonesië de mo-
gelijkheid te geven om naar school te 
gaan. De Stichting financiert kinderen 
vanaf de kleuterschool tot en met de 
middelbare school om ze een betere 
toekomst te bieden. Met een schoolop-
leiding hebben zij betere kansen en krij-
gen zo de mogelijkheid om een goede 
baan te vinden.

Om dit alles te blijven financieren orga-
niseert Stichting O.K.I. een loterij. De 
loten zullen vanaf de maand september 
tot en met oktober 2007 voor slechts 
1 euro aan u te koop worden aange-
boden. De hele opbrengst zal ten bate 
komen van de O.K.I..

De trekking zal op 3 november 2007 
plaats vinden en de uitslag wordt in 
Middenstandsbelangen bekend ge-
maakt.

Het is ook mogelijk om donateur 
te worden. Heeft u vragen hier-
over of wenst u inlichtingen, dan 
kunt u altijd bellen naar de voorzit-
ter van O.K.I. mevrouw H. Beer,
tel. 040-2802826. 

MINI-DISCO
Ook in het nieuwe seizoen gaan we 
met volle moed weer elke tweede 
vrijdag van de maand de voetjes van de 
vloer dansen. Er wordt gekontebonkt, 
getjoeketjakt en ook nog gejumpt.

De jeugdvrijwilligers van ons 
wijkcentrum De Dreef hebben er weer 
helemaal zin in. Elke tweede vrijdag van 
de maand staan de deuren open voor 
alle basisschoolkinderen van groep 4 
tot en met groep 8. Voor 1 euro entree 
en op vertoon van je pasje kun je weer 
gezellig meedoen van 19.00 tot 21.00 
uur.
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NIEUW!!!
Knutselen op de woensdagmiddag 
in het Wijkcentrum De Dreef 
vanaf woensdag 12 september.

Verveel jij je ook wel eens op de vrije 
woensdagmiddag?
En is je leeftijd tussen 6 en 11 jaar?
En vind je het leuk om te plakken, 
knippen, kleuren etc.?
Dan nodig ik je uit om eens te komen op 
de knutselmiddag!
Het is van 14.00 tot 16.00 uur.
We vragen een kleine bijdrage van 1 
euro.
We gaan dit alles doen in de 
hobbyruimte van De Dreef.
Vol= vol!

Groeten, Lies

Groot jump-nieuws
Oproep aan alle jumpliefhebbers: noteer 
in je agenda: elke eerste vrijdag van de 
maand gaan het dak eraf! Voor € 1,- 
entree en een glimlach ben je van harte 
welkom in ons eigen wijkcentrum. De 
Dreef zorgt voor de benodigde muziek, 
jullie kunnen een drankje kopen en er 
is altijd een goede jump-sfeer. Zolang 
de belangstelling nog groot genoeg is, 
kunnen jullie al je jump-energie kwijt in 
De Dreef.

Dus noteer: ELKE EERSTE VRIJDAG VAN 
18.30 tot 20.30 UUR  !!!!!!!

En onthoud goed, mocht je nog 
niet kunnen jumpen, hier is ook de 
gelegenheid om het te leren. ‘T is een 
kwestie van goed kijken en proberen. 
Onze jumpparty’s zijn voor elke leeftijd 
en iedereen is dus welkom. Trommel 
dus al je vrienden op, want voor die 
ene euro laat je toch zeker niet twee 
hele uren jumpen aan je neus voorbij 
gaan?!?

Wees dus van de party op vrijdag 5 
oktober, om 18.30 uur! Jump voor joy!

Marlies

Kidskraam
Het verhaal dat ik nu voor u heb is waar 
gebeurd, net als alle kidskramen die 
nog komen gaan. Dit verhaal dateert 
van een jaartje of 6 terug, toen net de 
dvd-spelers voor de gewone mensen te 
betalen werden.

Onze Ed, een manneke die al hard 
tegen zijn vierde verjaardag aanliep ging 
regelmatig mee op visite bij opa en oma. 
Opa is een fervente muziekliefhebber en 
oma had dus ook voor kerst een dvd-
speler bij de kerstman besteld.

Opa opende een ware jacht op dvd’s, 
het liefst met muziek uit de oude doos. 
Onze kleine Ed zat dus urenlang met 
opa in het kleine kamertje zoals zij het 
noemden. Het kleine kamertje had 
alles wat opa nodig had om dvd te 
kunnen kijken. Met het nodige lekkers 
erbij genoten zowel Ed als opa van de 
muziek. Toen kwam de verjaardag van 
Ed steeds dichterbij. En hij antwoordde 
steevast met hetzelfde als we hem 
vroegen wat hij graag voor zijn vierde 
verjaardag wilde: een doobie. Een 
doobie?  Wat was in godsnaam een 
doobie ?

Wij konden er met geen mogelijkheid 
achterkomen, als enige mededeling 
gaf hij steeds, dezelfde als opa. Nu 
kan kleutertaal zelf voor de meest 
geoefende ouders soms moeilijk zijn, 

wij gingen bij opa te rade. Maar ook die 
kon ons geen antwoord geven. Wat nu, 
die verjaardag kwam er al snel aan en in 
welke winkel kon je in hemelsnaam een 
doobie kopen?

Weken hebben we geprobeerd erachter 
te komen wat een doobie was. Een paar 
dagen voor de verjaardag van Ed kwam 
gelukkig het antwoord (wij hadden 
natuurlijk allang een ander kadootje 
gekocht ). We waren bij opa en oma op 
bezoek en Ed en opa waren weer naar 
het kleine kamertje vertrokken.

Komt ineens onze kleine man met wild 
enthousiaste gebaren de kamer in. Wij 
moesten meteen mee, bij opa op tv was 
een doobie ! Wij vlogen naar het kleine 
kamertje, oma er gelijk achteraan want 
ook zij kende de vraag van Ed. In vol 
ornaat stond op het beeldscherm van 
mijn vader’s tv de allang gestorven Roy 
Orbison te zingen. Het wereldberoemde 
nummer oobey doobey galmde door 
de kamer waarbij Roy onderwijl op 
zijn gitaar stond te spelen. Kleine Ed 
wees vol overgave op de gitaar en 
schreeuwde alsmaar, een doobie een 
doobie.

De jaren erna heeft Ed gezongen voor 
ons op elke muziek, in alle toonaarden 
en soms, gezien zijn leeftijd een toontje 
lager!?!

Een moederke

Pony-verzorgers 
gezocht
Voor mijn pony’s, die in het Eikenlaantje 
staan, zoek ik 2 verzorgers tussen de 10 
tot 12 jaar. De bedoeling is de pony’s 
te poetsen, te longeren- wandelen, te 
vertroetelen en eventueel te berijden. 
Het is niet de bedoeling om met meer 
dan twee personen bij de pony’s te zijn. 
Dit alles na overleg met de ouders.

Ik zoek het liefst verzorgers met enige 
ervaring in het rijden en verzorgen 
van pony’s. U kunt mij bereiken via 
telefoonnummer 040- 2862857 of 06-
17175988.

B.v.d. voor uw reacties.

H.M.J. Stevens

jeugd rubriek
aan bier, vliegende camera’s en een 
hoop gelach kropen we maar eens 
rustig in bed. Om vervolgens 3 uur 
later gewekt te worden door de man 
met de megafoon roepende: “WAKKER 
WORDEN!” Nog moe maar voldaan 
verlaten we gezamenlijk Overasselt in 3 
bussen op weg naar ’t Lempke! op het 
Stratumseind. Daar werd alles feestelijk 
afgesloten en eindigde onze groep (na 
een totaal oneerlijke puntentelling) op 
de 5de plaats. Moe maar met prachtige 
herinneringen keren we ’s avonds weer 
terug naar huis, om alles te vertellen 
wat eigenlijk niet mogelijk bleek te zijn. 
‘Je had erbij moeten zijn’, daar komt het 
op neer. Nogmaals, ik heb fantastische 
dagen beleefd en ik zou zo weer terug 
willen. Daarom raad ik iedereen aan: 
Als je volgend jaar een Introductiekamp 
hebt, ga er dan zeker naartoe!



Wat is het doel van het paadje 
en slootje?
De bewoners van de terrasflats kla-
gen al langer over een hoge water-
stand direct achter de flats. Daardoor 
zijn de tuinen nat en is ook het ge-
bied achter de flat soms moeilijk te 
betreden. Het paadje en bijbehorend 
slootje zouden dit probleem moeten 
oplossen. De huidige uitvoering 
roept bij de bewoners de vraag op 
of de aangebrachte voorzieningen 
wel werken. 

Wat zijn de klachten van bewo-
ners?
Bewoners werden overvallen door 
de (luidruchtige) werkzaamheden. 
Veel mensen genieten van de rust op 
het balkon. Maar dat was tijdens de 
werkzaamheden niet mogelijk. Om-
dat de werkzaamheden voor deze 
bewoners onaangekondigd waren, 
was het niet mogelijk geweest maat-
regelen te nemen, b.v. het afzeggen 
van bezoek. 

Verder heeft men geen zeggenschap 
gehad in de uitvoering. Daarom heeft 
men nu grote twijfel over het nut. De 
bewoners hebben hun klacht eerst 
bij de gemeente neergelegd. Later 
bleek het pad aangelegd te zijn door 
Woonbedrijf. Daarom is de klacht 
ook naar Woonbedrijf gestuurd. 

De reactie van Woonbedrijf
Volgens mevrouw Reynaerdts van 
Woonbedrijf waren de inwoners 
van de eerste verdieping via een 
brief op de hoogte gebracht van 
de werkzaamheden. Ook werd door 
haar aangegeven, dat er regelmatig 
overleg is tussen Woonbedrijf en de 
bewonerscommissies. Verslagen van 
deze overleggen worden in de hal 
gepubliceerd. Er was geen bezwaar 
gekomen op de plannen om het pad 
achter de flats aan te leggen. Ook 
werd het project woon- en leefom-
geving in Coevering West genoemd 
als plaats, waar dit soort beslissingen 
wordt genomen. 

Communicatie 
Wie heeft er nu gelijk? Zijn dat die 
bewoners, die van niets wisten? 
Vertegenwoordigen ze de mening 
van meer bewoners. Wat was de rol 
van de huurdervertegenwoordigers 
die regelmatig met Woonbedrijf aan 
tafel zitten? Was het allemaal wel zo 
duidelijk gecommuniceerd? 

Allemaal vragen, waar je bijna geen 
antwoord op kunt krijgen. Of je moet 
een hele flat gaan interviewen. Daar 
hebben we in de redactie van het 
Wijkblad te weinig mankracht voor. 
Toch willen we wel stelling nemen 

voor een betere communicatie. 

Wat is er nu eenvoudiger dan elke 
bewoner van de flats een brief te 
sturen. Of de werkzaamheden aan 
te kondigen via het Wijkblad. Een 
eenvoudige actie, die voorkomt dat 
bewoners niet op de hoogte zijn van 
nieuwe maatregelen. Daarmee is niet 
gegarandeerd, dat iedereen het ook 
eens is met de plannen. Daarvoor is 
een goede huurdervertegenwoor-
diging nodig. Die moet de plannen 
afstemmen met de bewoners en hen 
informeren over de opties. 

En natuurlijk heb je ook de bewo-
ners, die van hun huurdervertegen-
woordiging gebruik moeten maken 
en het ook moeten accepteren dat 
de meeste stemmen gelden. 

Het komt aan op goed communice-
ren. Daarmee wordt een hoop el-
lende voorkomen. 
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Communicatie is zo belangrijk
Op een morgen werden de bewoners van de terrasflats overvallen door 
werkers, die onaangekondigd aan de slag gingen. Ruim 3 dagen was er veel 
lawaai en daarna lag er een “steenslagpad van niks naar nergens”, zoals het 
pad al snel genoemd werd, en een klein slootje. Dat was in juni. 
Bewoners van de terrasflats waren ontevreden en stuurden ons een mail. 
Daarop hebben we een paar foto’s van de paadjes gemaakt. Op het eerste 
gezicht zagen ze er netjes uit volgens onze bescheiden mening. Wat is nu het 
probleem? Dat hebben we gevraagd en ruim beantwoord gekregen. 
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ROB GELSING
W.C. Coevering 25
5665 GA  Geldrop
Tel.: 040 - 285 74 88��������
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Voor foto’s van 
evenementen en 

aktiviteiten: kijk op 
onze website

www.wijkbladcoevering.nl

We doen ons niet groter               
   voor dan we zijn...

GrafiServegrafische diensten
GrafiServe

ontwerp • drukwerkverzorging • opslag • internet •  grafimedia

GrafiServe is een jonge onderneming 
gespecialiseerd in digitaal drukwerk. 

Echter is het traditionele drukwerk ons 
zeker niet onbekend.

Ook het ontwerpen van huisstijlen, 
logo’s en overige grafimedia behoort 
tot onze dagelijkse werkzaamheden

We  zullen vast niet de goeddkoopste 
zijn, maar bieden wel service tot op uw 
bureau. Gratis bezorging van drukwerk. 

geen extra correctiekosten. Vaste 
bedragen voor ontwerpen van logo’s 

huistijlen en drukwerk

Neem contact met ons op voor een 
vrijblijvende offerte

Carpinistraat 122, 5665 HW  Geldrop • T: 040-286026 
www.grafiserve.nl • info@grafiserve.nl

advertentie grafiserve 03-05-2006, 17:491



Parkeerplaats?
Sinds maart dit jaar kan het winkelend 
publiek en de bewoners aan het plein 
van het winkelcentrum Coevering ge-
bruik maken van het volledig nieuw in-
gerichte parkeerplaats. Een hele vooruit-
gang, maar nu – 6 maanden verder - zet 
ik toch een paar vette vraagtekens.
De jonge automobilist heeft het plein 
ook ontdekt: als zijnde een prachtige 
‘racebaan’ compleet met rokende ban-
den en piepende remmen. De akoestiek 
van het plein leent zich uitstekend voor 
een demonstratie ‘muziek’ zoals House, 
dance, techno en wat nog meer. Het 
geweld komt uit een klein autootje als 
een Peugeuot, Renault of Suzuki. Dat 
het ding onderweg geen onderdelen 
verliest, mag een wonder heten. Ook 
kinderen (!) met een scooter of brommer 
volgen dit grandioze voorbeeld. Opge-
voerd of met een ‘ruige’ knetterende 
uitlaat wordt er dapper over het plein 
gescheurd en omdat het zo mooi klinkt, 
meerdere keren.
Hoeveel decibel is toegestaan in een 
woonomgeving?
Het zal mij overigens niet verbazen, dat 
er dan ook nog drugs worden verhan-
deld. Onder de ogen van kleine kinde-
ren, die er dan ook nog rondlopen en 
spelen.

Als klap op de vuurpijl heeft ‘Hoog en 
Droog’ ook nog een feest en met warm 
weer staan de deuren wagenwijd open 
en kan de hele buurt meegenieten – met 
gesloten deur -  van dezelfde muziek of 
erger, tot ’s morgens heel vroeg. Fijne 
zomer aan het plein...
Als vliegvelden moeten dimmen met het 
geluid, moeten wij dan wel in de herrie 
zitten? Dit is ook een vorm van milieu-
vervuiling!
Verhuizen is geen optie; 8 jaar wachten 
op een (huur)woning?
Nu, in de vakantietijd, kunnen we even 
bijkomen... RUST!
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Naailes
Wist u dat er op maandagmiddag nog 
plaatsjes vrij zijn op de naailes?
En dat er nog meer plaatsjes vrij zijn, 
mits u zelf een naaimachine mee-
brengt.
Heeft u er al ooit aan gedacht om uw 
patroontjes te delen met anderen, zo-
dat u ook hun patroontjes en kennis 
kan delen?

Ooit gedacht dat voor maar  5,45 
per maand op maandagmiddag van 
13.30 tot 15.30 uur er heel wat kennis 
vergaard kan worden. Dit kan onder 
gezellig gebabbel en begeleiding van 
Fia, met een kopje koffie.

Het enige dat wij nu nog kunnen 
vragen is, waarom zou u het niet 
eens komen proberen en verras u en 
uw gezin met een nieuwe garderobe 
waar u alleen maar nog trotser op kan 
zijn, omdat u het zelf gemaakt heeft . 
Mocht u nu nog vragen hebben over 
deze gezellige naailes, neem dan 
gerust contact op met De Dreef. Wij 
zijn te bereiken onder nummer 040- 
2856844,

Marlies
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Draadje doorhalen…
Weet u nog, waar deze term bij hoort?

Jazeker, bij het breien. Maar wist u 
ook dat dit al jarenlang ook bij De 
Dreef wordt gedaan. Elke woensdag-
morgen komen er een aantal dames 
bij elkaar en worden er ijverig pa-
troontjes uitgewisseld, elkaar’s werkjes 
bewonderd en niet te vergeten…
onder het genot van een kopje koffie 
worden er menig steekjes gebreid. En 
dat zijn me prachtige truien!

Maria heeft me verteld dat er nog wel 
plaats is voor enkele dames!
Loop dus gewoon eens binnen en kom 
eens kijken of er nog patroontjes zijn 
die u misschien nog niet kent. Leeftijd 
is niet belangrijk, zeker niet nu het 
breien weer helemaal terugkomt. Ik 
kan me voorstellen, dat de breinaalden 
weer van zolder worden gehaald.

Kom op woensdagmorgen tussen 9.30 
tot 11.30 uur gewoon kijken voor de 
fun. Maria geeft u alle info. Wij hopen 
u snel, met breinaalden en al, te mo-
gen verwelkomen!!

Marlies
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Winkelcentrum de Coevering 10
040-2854088

NU HET VOORJAAR IS BEGONNEN IS HET 
TIJD VOOR DE GROTE SCHOONMAAK. 

IN DE SPECIALE OPRUIMINGSBAKKEN IN DE WINKEL 
KUNT U LEKKER VOORDELIG BOODSCHAPPEN 
DOEN. ER IS VOOR ELK WAT WILS VAN 
KNUFFELS TOT KANTOORARTIKELEN ENZ.ENZ. 

PRIMA TOCH VAN PRIMERA!

Uw buurt 
veiliger met 
SMS-Alert
Vanaf maandag 16 april maakt 
ook Politie Brabant Zuid-Oost ge-
bruik van het communicatiemiddel 
SMS-Alert. Via SMS-Alert ontvangt 
u bij incidenten in uw directe 
woonomgeving berichten van de 
politie op uw mobiele telefoon. 
Denk aan een inbreker die op de 
vlucht is, een kinderlokker die 
actief is of een kind dat wordt ver-
mist. Zo kunt u bijdragen aan een 
veiligere woonomgeving.

Waarom SMS-Alert?
Door u erbij te betrekken krijgen wij, 
als politie, extra ‘oren en ogen’. We 
verwachten niet dat uzelf een ver-
dachte aan gaat houden. Het gaat 
erom, dat u alert bent en tips aan 
ons doorgeeft. Met uw hulp kunnen 
we sneller een kind terugvinden of 
een dader aanhouden. Ook verstu-
ren wij preventieberichten, bijvoor-
beeld wanneer het aantal inbraken 
toeneemt. 
Kortom: alle informatie die bijdraagt 
aan een veilige wijk. Wanneer u een 
SMS-Alert bericht ontvangt en u ziet 
iets dat verband heeft met de mel-
ding, kunt u bellen met de politie 
naar 0900-8844 (geen spoed, wel 
politie). Bij spoedzaken belt u met 
112. U kunt geen sms-bericht terug-
sturen. 

Hoe meld u zich aan?
U kunt zich aanmelden met uw 
mobiele telefoon: stuur een sms-
bericht met de tekst PBZO gevolgd 
door uw postcode en huisnummer 
naar nummer 8844. Bijvoorbeeld 
PBZO5045LP30 (PBZO staat voor 
Politie Brabant Zuid-Oost)

Wat zijn de kosten?
De abonnementsdienst SMS-Alert 
is gratis. Uw provider kan voor het 
verzenden van het aanmeld sms-je 
eenmalig een bedrag van de reke-
ning of het beltegoed afschrijven. 
De berichten die de politie verstuurt, 
ontvangt u gratis. Het ontvangen 
van sms-berichten in het buitenland 
is niet altijd gratis. Maar u kunt zich 
tijdelijk afmelden voor SMS-Alert. 

Alle regels en de meest gestelde vra-
gen kunt u vinden op 
www.politie.nl/Brabant-zuid-oost.



Om iets over 13 uur, op zaterdag 
8 september, ging de deur van 
de Edah voor de laatste keer op 
slot. De laatste klanten kregen 
een hand van bedrijfsleider Mark 
Weekers. Velen kwamen de Edah-
medewerkers bedanken voor hun 
jarenlange inzet. Lucia, die al 18 
jaar bij onze Edah werkte, had 
de hele week buikpijn gehad 
voor het naderde afscheid. Olaf 
nam het wat luchter op. Ze heb-
ben het zien aankomen. Ook hij 
werkte intussen al 18 jaar bij de 
Edah. Ondanks de sluiting en de 
onzekere toekomst was de sfeer 
eerder uitbundig dan gelaten. Er 
werden grappen gemaakt en ge-
zellig gekletst met de klanten.

Het was druk de laatste uren. Veel 
stond er niet meer in de rekken, 
maar de stevige korting maakte 
het toch interessant om even rond 
te kijken. Het laatste kwartier werd 
alle vleeswaren en andere vers-
producten in grote kratten bij de 
uitgang gezet. “Neemt u maar mee 
wat u kunt gebruiken”. Een van 
de laatste klanten kwam nog even 
terug. Hij was zijn emballage bon-
netje vergeten in te leveren. Maar 
een zoektocht in alle zakken leverde 
geen bonnetje op. Ter compensatie 
kreeg deze klant een fles Cola mee 
naar huis. 

Hoe verder
Na 90 jaar komt er een einde aan 
de Edah. Voor de laatste werkne-

mers breekt een enigszins onzekere 
tijd aan. Duidelijk is intussen dat de 
Lidl het pand gaat overnemen. Na 
het sluitingsweekend gaan de me-
dewerkers van de Edah praten met 
de Lidl. Misschien kunnen ze daar 
weer spoedig aan de slag. 

Maar eerst moest het hele pand 
nog worden gescand en leegge-
haald. Daarna volgt een barbecue 
bij bedrijfsleider Weekers. Daar zal 
nog lang nagepraat worden over 
de sluiting en de vele jaren die dit 
team heeft samengewerkt. 

We hebben de laatste weken van 
de Edah gefotografeerd. Natuurlijk 
kunt u al deze foto’s bekijken op 
www.geldrop-foto.nl Ook kunt u 
hier alle foto’s van de renovatie van 
het winkelcentrum bekijken.
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Auteur van het boek �zo boven zo beneden� 
geeft spirituele workshops en Reiki cursussen.

www.moniquevanderklooster.nl

Nieuw!
Nu ook op Mallorca

De laatste klant
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Gespannen zit Mien Rooijmans in de 
stoel. Haar lange vlecht is net afgeknipt 
en de rest van haar haar zit vol met 
zilverpapier en een kleurtje. Hoe ze er 
straks uit gaat zien is nog een verrassing. 
Alleen Iene van IenZ weet het. Dat is het 
spannende van een metamorfose. Je 
weet niet precies, wat er met je gaat 
gebeuren. Wel weet je dat je bij IenZ in 
goede handen hebt.

Corrie Verhagen zit intussen van 
een afstandje toe te kijken hoe haar 
vriendin Mien wordt getransformeerd 
in een vrouw, die wel 20 jaar jonger 
lijkt. Maar voordat het zover is, moet 
er nog heel wat gebeuren. Corrie 
heeft haar vriendin opgegeven voor de 
metamorfose, omdat ze het verdiend 
heeft. Ze staat altijd voor iedereen klaar. 
Mien had al langere tijd gedacht iets 
aan haar uiterlijk te laten doen, maar ze 
durfde nooit. Gisteren stond ze voor de 
laatste keer voor de spiegel haar haar te 
vlechten. En bij die herinnering betrekt 
haar gezicht en komt de gespannenheid 
weer terug. Misschien komt dat ook 
door de grote afvaardiging van het 
Wijkblad, die is komen kijken naar 
deze metamorfose. In ieder geval zijn 
er genoeg foto’s van het hele proces 
gemaakt.

De vriendinnen vertellen dat ze elkaar 
op het schilderen zijn tegengekomen. 
En sindsdien zien ze elkaar bijna elke 
dag. Corrie is natuurlijk meegekomen 
en ook haar jongste zus komt even later 
binnengelopen. Corrie heeft ook een 
camera bij om alles vast te leggen. Maar 
straks krijgen ze beiden een CD van 
Foto-Cor met alle foto’s. 

Intussen wordt het haar van Mien 
gewassen; wordt haar gezicht voorzien 

van een subtiele make-up. Ook haar 
nagels krijgen een beurt. Terug in 
de stoel kijkt Mien tegen een groene 
handdoek aan, die voor de spiegel 
hangt. Ze moet nog even wachten 
totdat Iene alles perfect heeft afgewerkt. 
En dan komt het moment dat de 
handdoek weggetrokken wordt. Mien 
durft eerst niet te kijken, schrikt dan 
een beetje van haar nieuwe uiterlijk 
en begint direct te twijfelen. Maar haar 
vriendin en jongste zus vinden het een 
hele vooruitgang. Langzaam kan er 
een voorzichtig lachje van af. En vaak 
alleen als de fotograaf het vraagt. Wat 
zullen haar kennissen en familie morgen 
zeggen? Wij weten het al: ze krijgt vele 
complimenten. 

Eénjarig bestaan
Op 1 september j.l. bestond IenZ één 
jaar. Het team van IenZ wil alle klanten 
hartelijk bedanken voor het vertrouwen. 
Als binnenkort de nieuwe Jumbo 
geopend is, dan wordt het éénjarig 
bestaan feestelijk gevierd.

Rob Biesters

Hoog Geldrop 71 • 5663 BC Geldrop
Telefoon 040-280 11 77 • Fax 040-280 11 78

Administratief - Fiscaal & 
Bedrijfseconomisch Advies

een persoonlijke benadering 
tegen concurrerende tarieven…

Bel vrijblijvend 040-280 11 77

GOED en DESKUNDIG

Koersbalclub 55+
Beste bewoners, vanaf oktober zal er 
wekelijks op donderdag koersbal wor-
den gespeeld bij Maison St. Cyr aan de 
Wethouder van den Eijndenstraat. De 
club zal gaan spelen van 14:00 tot 
16:00 uur. 
Voor deze koersbalclub zijn wij nog op 
zoek naar mensen die graag mee willen 
doen. De club is toegankelijk voor ieder-
een van 55 jaar en ouder. Voor deel-
name vragen wij slechts een minimale 
vergoeding van 2 euro per maand of 
50 cent per keer. U moet zich wel even 
komen inschrijven, ook als u slechts af 
en toe mee wilt doen. De middag is ook 
vrij toegankelijk voor geïnteresseerden 
die zich beperken tot toeschouwer. 
Inschrijven voor deze club kan op maan-
dagavond tussen 19.00 en 20.30 en 
op donderdag tussen 11.00 en 14.00 
uur. Vanaf oktober kunt u uiteraard ook 
tussen 14.00 en 16.00 uur terecht voor 
inschrijving.

Dus komt allen voor een leuke en 
actieve middag waarbij vele sociale 
contacten kunnen worden gelegd en 
onderhouden. U hoeft geen ervaren 
koersballer te zijn om deel te nemen, 
nogmaals, de club is voor iedereen! Tot 
snel bij Maison St. Cyr,

Het koersballen wordt mede wordt mo-
gelijk gemaakt door een subsidie van de 
gemeente. De subsidie is verstrekt in het 
kader van het gemeentelijke beleid met 
betrekking tot bestrijding van eenzaam-
heid en beweging voor ouderen.
Voor meer informatie kunt u terecht bij 
Maison St. Cyr, telefonisch te bereiken 
tijdens kantooruren op 040-2654439.

Tot snel,

Jeroen Tielemans
Beheerder Maison St. Cyr
Wooninc.

De IenZ Hair DeZign metamorfose
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En zo zitten we net na de vakantie 
in een mooi opgeknapt huis. Onze 
wethouder ziet er weer schoon uit, wel 
heeft hij nog wat last van een onwillige 
schouder. Maar hij is weken aan het 
werk geweest in zijn nieuwe huis. Soms 
was het zwaar werk.

Vanavond gaan we het niet hebben 
over zware politieke zaken. Gewoon 
gezellig wat praten over de mens achter 
wethouder Maasakkers, met soms 
een uitstapje naar onze wijk. Daarom 
noemen we hem ook gewoon Wil in 
het vervolg.

De politiek met de paplepel 
ingegoten
Wil is intussen al ruim 25 jaar actief in 
de politiek. Vele nachtelijke discussies 
met zijn schoonvader Harrie Peeters 
waren zijn eerste politieke ervaringen. 
Die discussies zorgden ervoor dat hij 
in 1981 lid werd van DGG. Een jaar 
later was hij al bestuurslid van deze 
partij. Daarna kwam de gemeenteraad 
in 1986 en het fractievoorzitterschap 
in 1992. Sinds september 2000 is hij 
wethouder. Eerst van de gemeente 
Geldrop en nu van Geldrop-Mierlo. Dit 
wordt ook zijn laatste grote klus. In 
2010 wil hij een punt zetten achter het 
wethouderschap. Op dit moment heeft 
Wil de portefeuille openbare werken, 
verkeer en vervoer, en milieu onder zijn 
hoede. En daarmee komen we hem 
vanuit de wijk ook regelmatig tegen.

Een lange en afwisselende 
carrière
Wil heeft intussen een lange en erg 
afwisselende carrière achter de rug. Hij 
is op zijn 16e al begonnen als leerling 
timmerman. In de bouw werd hij 
vervolgens timmerman, meestergezet 
en tariefcalculator. Een zware nierziekte 
dwong hem ander werk te gaan 
zoeken. En dat werd arbeidstherapie 
op Kempenhaeghe. Het werken met 
mensen heeft duidelijk zijn voorkeur. 
Dat vindt hij ook het meest interessante 
aan zijn wethouderschap: het contact 
met de mensen. Hij wil graag iets voor 
de mensen doen, in dialoog gaan. 
Daarom heeft hij vorig jaar ook het 

project Leef- en woonomgeving in 
Coevering West opgezet. Binnenkort 
kan in Coevering West het buurtcontract 
getekend worden. 

Dat omgaan met mensen is ook terug 
te zien in de vele hobby’s van Wil. 
Amateurwielrenner, sportmasseur bij 
voetbalvereniging Geldrop en de vele 
bestuursfuncties bij o.a. Trap Met Lust. 

Waarom de Coevering?
Wil heeft niet bewust voor de Coevering 
gekozen. Hier kwam toevallig een 
geschikt huis vrij. Natuurlijk kent hij 
de wijk goed. De bouw van St. Cyr, de 
renovatie van het Winkelcentrum, de 
Duurzaam Veilig (30 km/u) maatregelen, 
het Leef- en woonomgeving project in 
Coevering West en de proef met het 
bestrijden van overtollig grondwater. 
Wil is bijna overal in de wijk al eens 
betrokken geweest. 

De wijk is flink opgeknapt de laatste 
jaren is zijn mening. Een groot gedeelte 
van de achterstand die deze wijk had is 
nu opgelost. Ook het verminderen van 
het aantal huurwoningen is positief. 
Alle huurwoningen van de flats van 
de J. Carstenszweg zijn omgezet in 
koophuizen van St. Cyr. Deze nieuwe 
wijk ziet er prima uit.

Wil is positief over het Wijkoverleg. 
Wel zou het fijn zijn als de hele 
wijk vertegenwoordigd was. Het is 
in zijn ogen beter als een wijk een 
vertegenwoordiging heeft. Dat praat 
veel handiger dan bv. met Braakhuizen 
Noord, waar helemaal geen 
wijkvertegenwoordiging is.

Winkelcentrum
Het proces rond het winkelcentrum 
heeft hij als moeizaam ervaren: er waren 
zoveel acteurs en belangen. De Jumbo is 
in zijn ogen een prima supermarkt voor 
het winkelcentrum. De Lidl gaat straks 
de plaats van de Edah overnemen. 
Volgens Wil hoeft het oude pand van 
de Edah niet verder verbouwd worden. 
In een gesprek met de gemeente heeft 
Lidl aangegeven, dat uitbreiding niet 
noodzakelijk is.

Bijna als vanzelfsprekend komt het 
gesprek ook even op de woontoren. 
Die had echt smoel gegeven aan het 
winkelcentrum is nog steeds de mening 
van Wil. Hij is nog steeds verbaasd, dat 
de wijk deze toren uit de plannen heeft 
geschrapt. Als voorbeeld noemt hij de 
appartementen boven op de nieuwe AH 
in Genoenhuis.

Wil laat zijn vrouw Greet meestal de 
boodschappen doen, dat gaat veel 
sneller. Wil wordt snel herkend en 
daarna aangesproken. Soms kan hij 
dan uren bezig zijn met een boodschap 
doen. Alleen voor de zware spullen kan 
hij er niet altijd onderuit.

Proef wateroverlast
In ’t Goor loopt op dit moment een 
proef tegen het (grond)wateroverlast in 
deze wijk. De proef verloopt succesvol. 
Het is nog niet bekend wat het vervolg 
is. Er moet bekeken worden wat de 
kosten zijn als de maatregelen in heel 
Coevering West worden ingevoerd, en 
natuurlijk wie wat gaat betalen.

Het Wijkblad
Wil is een trouwe lezer van het Wijkblad. 
Het is een goed blad in zijn ogen. De 
kwaliteit en objectiviteit zijn de laatste 
tijd beter dan in het begin. Dat doet ons 
goed te horen. We steken er ook meer 
dan voldoende tijd en moeite in.

En dan bedanken we hem en ook zijn 
vrouw Greet, voor de gastvrijheid.

Rob Biesters

Recent is wethouder Wil Maasakkers in de Coevering komen wonen. Een 
goede keuze, want de Coevering is een heerlijke wijk om te wonen. Natuurlijk 
waren we benieuwd waar onze wethouder kwam te wonen. Nieuwsgierig 
keken we bij ieder “leeg’ huis even naar binnen. Totdat we een klussende 
bekende door het raam konden ontdekken. “Kom over een maand maar 
terug” zei een onder het stof zittende Maasakkers. Door de vakantie is dat iets 
langer geworden, maar deze kans laten we niet lopen.

In gesprek met de Wil Maasakkers
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Wie maakt de 
mooiste herfstfoto?
De herfst is weer in aantocht. Dat geeft 
mooie plaatjes. En die willen wij graag 
van u ontvangen. Daarom de Wijkblad-
foto-competitie. Iedere inwoner 
uit de Coevering mag maximaal 2 
digitale foto’s insturen. De foto moet 
gemaakt zijn in de wijk of in de 
nabije omgeving. Het thema is herfst. 
Wie maakt de mooiste herfstfoto? U 
mag uw digitale foto’s tot 3 december 
insturen per mail. De foto moet in de 
wijk of in de nabije omgeving gemaakt 
zijn. De foto moet ook tussen 20 
september en 3 december zijn gemaakt. 
U mag dus geen foto van vorig jaar 
insturen.

Insturen
U kunt uw foto’s (2 max.) mailen naar 
redactie@wijkbladcoevering.dse.nl. U 
hoeft uw foto’s niet te verkleinen. Begin 
december zal een jury een top-3 kiezen. 
In het wijkblad van december kunt u 
de uitslag lezen. U hebt zodoende tijd 
genoeg om een mooie herfstfoto te 
maken. Natuurlijk worden alle foto’s op 
onze website 
w w w. w i j k b l a d c o e v e r i n g . d s e . n l 
geplaatst.

Speelkameraadje gezocht

Woef
Ik ben een hond van 7 maanden. Ze 
zeggen, dat ik van het ras “vuilnisbak” 
ben. Ik ben een reu, middelgroot, zwart, 
en ik lijk wat op een labrador, maar wat 
slanker. Ik zit op de puppietraining. 
Volgens mijn baasje ben ik heel sociaal.

Graag wil ik een paar keer per week 
ongeveer 20 minuten spelen met een 
soortgenoot. Vraag je baasje, of hij/zij 
even met mijn baasje wilt bellen: 040- 
241 4943. Dan kunnen we binnenkort 
samen spelen?!

Chico

Bezorging Wijkblad

We zijn na de vakantie begonnen 
met een aantal nieuwe bezorgers. 
De bezorgers, die al een tijdje 
meedraaiden, hebben allemaal een 
andere wijk gekregen. Daardoor 
kan het gebeuren dat u uw wijkblad 
te laat of helemaal niet ontvangt. 
Is dat het geval, bel dan even met 06-
40018430 of stuur een email naar het 
Wijkblad via 
redactie@wijkbladcoevering.dse.nl.
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Hoe vaak hoor je dat niet? Vooral als het 
over kinderen gaat.
Toch bent u precies zo gevoelig voor het 
weer. Kinderen worden luidruchtig en 
druk als er slecht(er) weer op komst is en 
helemaal als dat onweer of onstuimiger 
weer is.
Daar kunnen ze niets aan doen; het 
is de ‘energie’ die in de lucht hangt, 
of beter; die het onstuimiger weer 
met zich meebrengt. U zult misschien 
wat prikkelbaarder zijn en minder 
verdraagzaam.
Waarom wordt u dan zo energieloos 
van eentonig weer? Heel simpel; u raakt 
gewend aan de energie en kunt er niet 
meer van ‘tanken’. Met regenweer is het 
helemaal erg. De energie wordt letterlijk 
door de aarde opgeslorpt met het water, 
dat er valt. Als u in de regen zou gaan 
staan, kunt u er wel een graantje van 
meepikken. Maar dat is zo’n gedoe; u 
wordt nat en uw kleren worden nat, 
het dure kapsel raakt bedorven, kortom 
niets dan ellende. Dan liever in de zon, 
die geeft tenminste nog wat vitamine, 
de huid wordt aangespoord om weer 
wat actiever te worden om verbranding 
te voorkomen(bruin worden) en het is 
gewoon prettig om wat uurtjes in de 
zon/buiten te zijn.
Maar nu de zomer al weer bijna voorbij 
is, komt er weer iets anders om de hoek 

kijken. De ochtenden zijn frisser en ‘s 
avonds koelt het ook weer sneller af. 
Lekkere trek! Vooral ’s avonds. Wat is dat 
nu weer? Dat had u eerder nog niet 
gehad. Toegeven hieraan? Mijn lijn en 
gewicht!
Het is heel normaal dat het gebeurt. De 
winter komt eraan en het lichaam wil 
zich voorbereiden op voedselschaarste. 
Bunkeren! Vetlaag aanlggen. Meteen 
ook een isolatielaag tegen de kou. In 
onze ‘cultuur’ is dat nauwelijks meer 
nodig. Dus doe het met mate of zoals 
het u goeddunkt. Pas dus extra op voor 
en met  de ‘vette’ hap. Zorg wel dat u de 
nodige vitamines en mineralen binnen 
krijgt, anders ligt een stevige griep op 
de loer. De natuurlijke vetlaag voorkomt 
dit ook. Die gaat er tegen het voorjaar 
wel weer af, mits u naar uw lichaam 
luistert. Het ‘extra’ eten gebeurt ook als 
het in de zomer plotseling gaat afkoelen. 
Het lichaam wil zich wapenen tegen de 
kou en vraagt extra voedsel. Als het 
weer warmer wordt, is het normaal dat 
u meer haar gaat verliezen. We zijn en 
blijven zoogdieren.
Haarverlies bij mannen en de ouderdom 
is een ander verhaal.
Oudere mensen worden vanzelf 
wat dikker en de vetlaag wil er niet 
gemakkelijk vanaf. Ook dit heeft een 
reden. Omdat zij niet zo beweeglijk meer 

zijn, is het voedsel vergaren niet meer 
zo gemakkelijk. Dus moet het lichaam 
een reserve voedsellaag hebben. Het 
lichaam voorziet door de vetlaag ook 
in een natuurlijk stootkussen, omdat de 
botten brozer worden. Magere mensen 
hebben dus een probleem.
Zwangere vrouwen worden dikker, 
omdat het lichaam voor twee moet 
zorgen en de vetlaag zorgt dat er 
tijdens voedselschaarste beiden nog 
genoeg hebben om te overbruggen. 
Dat verklaart ook de ‘vreetbuien’, het 
lichaam wil voldoende bouwstoffen 
hebben voor het kindje en de voorkeur 
van het kindje doet ook een duit in het 
zakje. Denk eens na; wat is de voorkeur 
van het kind nu en wat heeft u tijdens 
de zwangerschap verslonden? Klopt of 
niet soms? Ik weet wel dat mijn moeder 
toentertijd zich ongans heeft gegeten 
en gedronken aan zuivelproducten. 
Ook goed voor de ontwikkeling van de 
botten. Nu nog ben ik dol op al deze 
producten. Als kind kon ik gemakkelijk 
een fles melk leegdrinken, mocht het 
wel niet, maar toch. Ook andere dingen 
die niet zo smakelijk zijn, rauwe eieren 
en soms een stukje rauw vlees. Biefstuk 
is dus ideaal.

Houdt het voor uzelf eens in de gaten 
en u gaat uw lichaam beter begrijpen.

Irma

Gevoelig voor het ‘weer’?

Kledinginzameling

Op zaterdag, 6 oktober aanstaande vindt 
in Geldrop de kledinginzamelingsactie 
van Sam’s Kledingactie voor Mensen in 
Nood weer plaats. U kunt dan van 10.00 
tot 12.00 uur uw goede, nog draagbare 
kleding, schoeisel en huishoudtextiel in 
gesloten plastic zakken afgeven bij de 
volgende adressen:

• St. Brigidakerk, Centrum
• Maria en Brigidakerk, 

Zesgehuchten
• De Dreef, Coevering, (v.m. Petrus- 

en Pauluskerk)

Dit jaar viert Sam’s Kledingactie voor 
Mensen in Nood haar 40-jarig bestaan! 
Hiermee zijn we de oudste charitatieve 
kledinginzamelaar van Nederland. 
Bij de kledinginzameling wordt 
Sam’s Kledingactie ondersteund door 
honderden vrijwilligers. De opbrengst 
van de ingezamelde kleding komt ten 
goede aan de noodhulpprojecten van 
Cordaid Mensen in Nood.

Momenteel gaat de opbrengst naar 
een voedselzekerheidsproject in Oost-
Congo. Binnen dit programma tracht 
men de ondervoeding van de lokale 
bevolking structureel te veranderen. 
Zo worden niet alleen noodzakelijke 
voedingssupplementen gegeven, maar 
worden mensen ook bekend gemaakt 
met het tijdig opsporen van 

ondervoeding en krijgen ze onderricht 
om op oefenakkers diverse gewassen te 
verbouwen.

Voor meer informatie over Sam’s 
Kledingactie voor Mensen in Nood kunt 
u kijken op www.samskledingactie.nl of 
bellen naar 073-687 1060.
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Volop complimenten voor wethou-
der Maasakkers en Janine Mans 
van de afdeling Bestuurszaken en 
Veiligheid. Tijdens het raadsplein 
van 10 september werd door me-
vrouw Mans een presentatie gege-
ven over de stand van zaken van 
het project Woon- en leefomgeving. 
Tevens werd het buurtcontract voor 
de wijk Coevering West ter inzage 
gegeven. In het contract staan 14 
punten waarop de wijk, gemeente, 
politie, BWI en Woonbedrijf actie 
gaan ondernemen. Voor een aantal 
punten was nog geen financiële 
dekking gevonden. Maar de ont-
brekende 32.000 euro werd zonder 
veel problemen door de raadsleden 
toegekend.

Geen taaie discussie, vele pittige vra-
gen of scherpe opmerkingen deze 
keer. Nee, alleen lovende woorden 
over het project woon- en leefomge-
ving en een paar aanvullende vragen. 
Het proef project in de Coevering en 
Mierlo begint vorm te krijgen. 

In Mierlo is het project nog in een vroe-
ger stadium dan in de Coevering. Daar 
kan binnenkort het buurtcontract ge-
tekend. Wat is er allemaal aan vooraf 
gegaan.

Wat is er aan vooraf gegaan
In februari 2007 is in Coevering West 
gestart met een pilot van het project 
Woon- en Leefomgeving. Daarbij is 
een beschrijving van de buurt gemaakt 
evenals een buurtscan. Op 23 april j.l. 
is een buurtbijeenkomst gehouden. De 
opkomst viel wat tegen. Maar 31 per-
sonen bezochten deze bijeenkomst. 
Tijdens de bijeenkomst konden de be-
woners aangeven waar hun wijk ver-
beterd kon worden. Dit aan de hand 
van de thema’s onderlinge contacten, 
openbare ruimte, veiligheidsgevoel, 
jeugd en beleving van de omgeving. 

Met alle partijen is daarna een buurt-
contract opgesteld. Met dit contract 
kan vervolgens aan de slag worden 
gegaan. Zeker nu de raad een extra 
budget van 32.000 euro heeft goedge-
keurd. Niet onvermeld mag blijven dat 
Woonbedrijf ruim 9.500 euro bijdraagt 
aan de onderstaande projecten. 

Wat staat er in het buurtcon-
tract:

Organisatie buurtfeest
Via een buurtfeest kunnen de onder-

linge contacten binnen de wijk verbe-
teren. Met 90% huurhuizen en ruim 
40 nationaliteiten is de onderlinge 
samenhang van de wijk minder dan 
gewenst. 

Overlast situaties gezamenlijk 
oplossen
In een wijk kan het woongenot wor-
den verstoord door medebewoners. 
Denk hierbij aan stank-, geluid of 
drugoverlast. Eerst wordt van de be-
woners verwacht dat zij hun mede-
bewoners aanspreken. Mocht dat niet 
helpen dan kan de overlast worden 
doorgegeven aan de Woonbedrijf en 
politie. Deze nemen dan maatregelen. 

Pilot project Talent aan zet
Met dit project wordt ingespeeld op 
toekomstige ontwikkelingen waarbij in 
toenemende mate een beroep wordt 
gedaan op burgers voor het geven 
van zorg vanuit de directe woonomge-
ving. Het project brengt de talenten/
kwaliteiten van mensen in de wijk in 
kaart. Daarna wordt bekeken hoe de 
aanwezige talenten effectief kunnen 
worden ingezet.

Systeem van burenhulp
Een vervolg op het vorige punt. Be-
woners kunnen elkaar helpen door 
bepaalde diensten aan elkaar te ver-
lenen. Bewoners leren elkaar zo beter 
kennen. In andere wijken is een derge-
lijk systeem al ingevoerd.

Verbeteren openbare verlichting 
bij parkeerplaats
De verlichting rond de parkeerplaat-
sen voldoet niet. Een verlichtingson-
derzoek heeft dit aangegeven. Zo 
spoedig mogelijk moet e.e.a worden 
aangepast.

Vrijliggend voetpad vanuit buurt 
naar centrum Geldrop
Buurtbewoners hebben aangegeven 
dat het fietspad van de terrasflat Rein-
outlaan richting Centrum onveilig is 
voor wandelaars. Voorgesteld wordt 
om een extra voetpad aan te leggen. 

Politie en gemeentelijke handha-
vers meer zichtbaar in de buurt
Om de gemeentelijke handhavers en 
politie meer zichtbaar in de wijk te 
maken zijn meer uren opgenomen. Dit 
moet het veiligheidsgevoel onder de 
bewoners vergroten.

Schouwen van de buurt
Regelmatig moet de buurt bekeken 

worden op gevaarlijke of onduidelijke 
situaties. Tevens kan aan de bewoners 
worden uitgelegd waarom gekozen 
is voor een bepaalde oplossing. Twee 
keer per jaar gaat een groepje buurt-
bewoners, politie, woningbouwver-
eniging en gemeente hiermee aan de 
slag. 

Controle hangplekken jongeren
De twee hangplekken in Coevering 
West komen meer onder toezicht. Men 
gaat de jongeren die hier rondhangen 
in kaart brengen. Ouders van deze 
hangjongeren worden aangeschre-
ven. Door deze maatregelen neemt de 
overlast in de regel af. 

Buitenactiviteiten / Speelvoorzie-
ningen voor de jeugd
Voor de oudere jongeren is in de wijk 
weinig te doen. Binnenactiviteiten kun-
nen plaatsvinden in de Dreef. Bekeken 
gaat worden welke buitenactiviteiten 
nodig zijn. Men wil zoveel mogelijk 
ouderen en jongeren met elkaar in 
contact brengen.

Opruimactie zwerfvuil
Een keer per jaar wil men in de wijk 
een gezamenlijke zwerfvuilopruimactie 
houden. Een schone en opgeruimde 
woonomgeving wordt door de bewo-
ners als belangrijk gezien. 

Centraal aanspreekpunt richting 
gemeente
De buurtbewoners willen graag één 
aanspreekpunt bij de gemeente. Het 
aanspreekpunt kan vervolgens de 
juiste afdelingen bij de gemeente 
betrekken bij het oplossen van het 
probleem.

Project energiebesparing
Vanuit de milieudienst is een project 
opgestart over het actief informeren 
van bewoners over energiebesparende 
maatregelen. Een mini tentoonstelling 
is beschikbaar. Bekeken wordt of deze 
tentoonstelling bij het winkelcentrum 
kan worden opgesteld. 

Onderzoek ondergrondse contai-
ners hoogbouw
Bewoners uit de hoogbouw zijn 
ontevreden over de ondergrondse 
containers. De gemeente is in 2007 
gestart met een onderzoek naar het af-
valstoffenbeleid. De informatie uit het 
project woon- en leefomgeving wordt 
meegenomen in het nieuwe afvalstof-
fenbeleid. 

Buurtcontract kan getekend worden
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Afscheid Carol Haisma

Per 1 oktober 2007 gaat Carol Haisma 
als leerkracht van “de Bron” met 
pensioen.
Hij heeft 36 jaar bij het Prot. Chr. 
Onderwijs in Geldrop gewerkt. In 
1971 begon hij zijn loopbaan als 
onderwijzer aan “de Morgenster” te 
Geldrop. Daar heeft Carol met veel 
plezier gewerkt: actief met muziek, 
de eerste computer op school (1983!) 
en favoriet vak: aardrijkskunde. Maar 
ook betrokken bij OR en MR. In 1992 
was hij al (A)ctiviteiten (C)oördinator 
van het Comenius project van de 
Overheid (computers). De taal der 
computers was toen: MSX, DOS, WP, 
weet u nog…… 

In 1995 ging “de Morgenster” samen met 
“de Ark” op in “de Bron”.
Hier werd en is hij tot nu toe onze pianist 
bij de weekvieringen op vrijdagmorgen.
Ook hier weer actief in MR en GMR, en 
natuurlijk de computer. 

De laatste jaren werkte Carol met veel 
plezier in de middenbouw. De piano in 
de klas: veel zingen en muziek. Op zijn 
afscheidsmiddag van de leerlingen zullen 
we dat wel merken!

Het afscheidsprogramma:
Donderdagmiddag 27 september 12.30 
uur is het afscheidsprogramma van de 
leerlingen. Het thema is: CIRCUS (dit 
op verzoek van Carol). Kinderen en 
leerkrachten verzorgen in dit thema zijn 
afscheid. Zoals we Carol kennen,wil hij 
die middag niet alleen toe kijken,maar 
zelf ook actief deelnemen!

Vrijdag 28 september is er een 
afscheidsreceptie van 16.30 uur 
– 18.30 uur voor oud-leerlingen, 
ouders, betrokkenen rondom Prot. Chr. 
Onderwijs Geldrop, collega’s en allen 
die Carol kennen. Dit vindt plaats op “de 
Bron” Willem Barentszweg 4 te Geldrop.

Als cadeau wil heeft hij aangegeven 
dat hij een financiële bijdrage aan de 
Stichting Nadia, Apeldoorn zeer op 
prijs stelt. De stichting Nadia biedt hulp 
aan de inwoners van Oekraïne. Op 11 
september hebben de leerlingen bezoek 
gehad van deze Stichting, zodat we 
weten dat hulp – die zij zelf brengen 
– hard nodig is.

Vanaf 1 oktober kan Carol genieten 
en vooral bezig zijn met zijn hobby’s: 
muziek, zingen, computer en ook actief 
bezig zijn in de kerk van Nuenen. Maar 
ook meer tijd voor Nel, zijn kinderen en 
zeker zijn kleinkinderen.

We wensen hem allen een fijne tijd toe 
en veel geluk voor de toekomst. We gaan 
hem missen!

Namens het team van   “de 
Bron”

De Feestcommissie.

Algemeen persbericht

Houtkap 
Verste Heide
Staatsbosbeheer Heeze is deze week 
van start gegaan om 100 hectare 
bos uit te dunnen in het gebied de 
Verste Heide te Mierlo. Tevens zul-
len er een tweetal ecologische ver-
bindingszones worden aangelegd 
dwars door het natuurterrein, vanaf 
de Strabrechtse Heide naar de wild-
tunnels onder de snelweg A67.
Staatsbosbeheer wil hiermee het 
bos en de bosranden afwisselender 
maken voor planten en dieren. Bos-
paden kunnen tijdelijk minder goed 
begaanbaar worden door bescha-
diging van velmachines en vracht-
wagens. De bosvakken zijn van te 
voren zorgvuldig geïnventariseerd 
op roofvogelnesten en mierenhopen 
volgens de gedragscode zorgvuldig 
bosbeheer.

Ecologische verbindingzones
De Verste Heide is nu nog bestemd 

voor de houtproductie maar na de 
dunning en de aanleg van de twee-
tal verbindingzones zal het bos er 
heel anders uit komen te zien. Een 
aantal bestaande bospaden komt 
te vervallen en de overgebleven 
paden zullen afwisselender worden 
gemaakt.

De droge verbindingszone komt ten 
oosten dwars door het gebied te 
lopen en de natte verbindingszone 
ten westen. De verbindingszones 
worden aangelegd om de planten 
en dieren te laten remigreren naar 
het gebied ten noorden van de snel-
weg richting Sang en Goorkens. 

Op de beide zones zullen alle bo-
men en de bijbehorende humuslaag 
worden verwijderd, overgebleven 
top- en takhout wordt gechipt voor 
groene stroom. Aanwezige stuifdui-
nen in het gebied zullen tevens ont-
daan worden van bomen, zodat de 
duintjes weer kunnen gaan stuiven 
en een uitzonderlijk biotoop kunnen 
vormen voor plant en dier.

Participatie
In de zomer en najaar van 2006 
hebben gebruikers van de Verste 
Heide, zoals wandelaars, ruiters, 
fietsers, inventariseerders van flora 
en fauna en omliggende grondeige-
naren aangegeven wat hun wensen 
waren. 

Aan de hand daarvan gaat Staats-
bosbeheer het gebied opnieuw 
inrichten voor wandel-, fiets, ATB- 
en ruiterroutes na de komende 
dunning. In het najaar zal er een 
rondleiding plaatsvinden voor be-
langstellenden over de nieuwe in-
richting van de Verste Heide.

Plant en dier
Staatsbosbeheer heeft de verwach-
ting, dat vele plant- en diersoorten 
gebruik gaan maken van de verbin-
dingzones, zoals struik- en dopheide 
met de daarbij behorende vegetatie, 
vlinders, insecten, amfibieën en 
reptielen, zoals de levendbarende 
hagedis.

Waarschuwing voor de geïnteres-
seerde bezoeker van de Verste 
Heide:
Kom niet te dicht in de buurt van 
de velmachine, houd ruim afstand 
en blijf buiten het bereik van de 
machine.
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In maart 2006 werd de Mazzel 
kinderkledingwinkel in de Coevering 
geopend. Nu, ruim een jaar later, is 
er al een heropening. Harry en Marie-
Louise Bogers hebben de winkel 
overgedaan aan Angelina Pauly, 
die samen met 3 collega’s intussen 
enthousiast aan de gang is gegaan. 
Op 21 augustus is Mazzel Coevering 
weer officieel opengegaan. Met een 
nieuwe najaarscollectie en ruimere 
openingstijden. Nog steeds staat de 
koffie klaar en krijgen alle kinderen 
een presentje.

Angelina is geen onbekende binnen 
Mazzel kinderkleding. Ze had al twee 
winkels in Eindhoven. Voor de winkel 
in Woensel was ze op zoek naar een 
andere en betere locatie. En net tijdens 
de zoektocht bleek dat de Mazzelwinkel 
in de Coevering beschikbaar was. 
Precies de locatie die ze zocht. Naast de 
twee Mazzelwinkels heeft Angelina ook 
een outlet-winkel.

Angelina is pas twee jaar bezig in 
de kledingbranche. Hiervoor was 
ze werkzaam op een hypotheek- en 
verzekeringskantoor. Tot het moment 
dat ze een keertje kleding ging kopen 
voor haar eigen kinderen. Al snel zat ze 
aan tafel met de oprichterster van de 
Mazzelformule. De eerste winkel werd 
in Woensel geopend. Daarna volgde 
een winkel in Stratum. Deze eerste is 
intussen verhuisd naar de Coevering. 
Samen met de outlet-winkel heeft ze nu 
drie winkels met 7 man personeel.

Nadat de Mazzelwinkel ruim 4 weken 
gesloten was tijdens de zomervakantie, 
is er begonnen met 4 man personeel. 
Afwisselend staan Margo, Merian, 

Angelique en natuurlijk Angelina in 
de winkel. De openingstijden zijn op 
dinsdag t/m zaterdag van 9.30 tot 
16.30 uur. Vrijdag is er koopavond en 
gaat de winkel pas om 20.00 uur dicht. 
Maandag is de winkel gesloten.

Wat niet veranderd wordt is de leuke 
collectie kleren tegen lage prijzen. 
Dezelfde winkel met andere gezichten. 
Elke week wordt de collectie weer 
aangevuld met nieuwe kleren. Ook 
staat de koffie voor u klaar en krijgen 
kinderen een leuk presentje. 

Het komende jaar staat er nog een 
grote restyling op het programma. 
Intussen is het Mazzel logo veranderd 
en ook de bijgehorende kleuren. Dat 
moet allemaal aangepast worden. Het 
moet dan een stoere kinderkleding 
winkel worden. Ook het plafond en de 
vloer moeten nodig vernieuwd worden. 
En dan zijn er nog de wanden die zeker 
een ander kleurtje moeten krijgen. 
Ook wordt gekeken of de winkel niet 
uitgebreid kan worden. 

Rob Biesters

Mazzel Coevering heropend

Van de gemeenteli jke website

GELDROP-MIERLO LAAT 
RUNDEREN VRIJ GRAZEN 

Op korte termijn mogen runderen en later 
schapen vrij grazen in een deel van het 
bos achter De Coevering. Hiermee willen 
we de structuurrijke droge en natte heide 
herstellen. Ook moet deze maatregel 
leiden tot verjonging van struikhei en 
gewone dophei. Bovendien groeit er 
op den duur meer stekel- en kuipbrem, 
borstelgras en klein warkruid. Kortom: 
Door begrazing ontstaat er een grotere 
diversiteit aan soorten planten en dieren.

HEKWERK
Om te voorkomen, dat de runderen en later 
de schapen het gebied verlaten, plaatst de 
gemeente vanaf aanstaande donderdag 
een raster. Op een drietal plaatsen komen 
klaphekjes, zodat het gebied goed 
toegankelijk blijft voor recreanten. Ook 
worden er veeroosters geplaatst om te 
voorkomen, dat de mountainbikeroute 
wordt onderbroken. Deze maatregelen 
gebeuren binnen de subsidie regeling 
EGM (Effect Gerichte Maatregelen). 

CONTROLE
Om te kijken of deze maatregelen het 
gewenste effect hebben, wordt de heide 
ieder jaar opnieuw bekeken om eventuele 
veranderingen vast te stellen. Waar nodig 
grijpt de gemeente in bij delen, die door 
overbegrazing te kwetsbaar worden.

MEER INFORMATIE
Als u meer wilt weten over dit project, 
neemt u contact op met Niek Gorris. Hij 
is te bereiken op telefoonnummer: (040) 
289 37 33.

De afvalwijzer

In de Coevering wordt elke 
maand door vrijwilligers 
zwerfvuil opgehaald. 
Het overzicht voor juni/juli 
ziet er als volgt uit:

Juni: 37 zakken
Juli:  30 zakken
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Aan de inhoud van het Wijkblad wordt de
grootste zorg besteed. Toch zijn fouten nooit 
helemaal te voorkomen. Daarom neemt de 
uitgever geen verantwoordelijkheid voor 
onvoorziene gevolgen, veroorzaakt door 
fouten in de gegevens die door derden zijn 
aangeleverd. Ingezonden stukken kunnen 
ingekort of geweigerd worden. Plaatsing wil 
niet zeggen dat de redactie het eens is met 
de inhoud. 

Geloof het of niet: de grote (hum) 
baas heeft me in zijn vakantie wel 
TWEE keer uitgelaten. Bij de eerste 
poging gingen we wel heel ver voor 
zijn doen, via het grasveld bij de 
terrasflat Reinoutlaan naar de terrasflat 
Roelantlaan en via het fietspad bij de 
Laan der Vierheemkinderen naar de 
Dommel en zoweer op de Goorstraat 
af. Zelfs de gemeente vond dit blijkbaar 

Horen, zien, niet luisteren (47)
te ver voor hem. Terwijl hij thuis lag bij 
te komen van deze avontuurlijke tocht 
plaatste de gemeente nog wat extra 
hondenbordjes op deze route. Bij de 
terrasflat Reinoutlaan werd nabij de 
tuintjes rode bordjes geplaatst ofwel 
verboden voor honden. En dit terwijl 
er bij het begin groene bordjes staan: 
Los lopen mag. Nu moet mijn baas 
eerdaags naar de oogarts en ik denk dat 
ik mee mag, want ik moet leren bordjes 
kijken. Niemand gelooft toch als ik aan 
het ravotten ben met mijn vriendjes dat 
wij opletten waar zo’n bordje staat. En 
al helemaal niet als bewoners daar ook 
nog eens lekkere dingen strooien zoals 
aardappels, kipresten, mandarijntjes 
en wat niet al. Thuis krijg ik best wel 
te eten, maar niet van zulke lekkere 
dingen. Achter de terrasflat Roelantlaan 
mogen we niet meer komen: hier staan 
rode bordjes, niet dat mijn baas dat erg 
vindt, maar die enkele keer dat hij wil, 
mag het niet meer.

De tweede keer dat hij me uitliet, dus de 
korte route 1 grasveld, zal hij niet gauw 
vergeten. Op weg naar de Dommel 

ging het al mis. Een van mijn vrienden 
zag mij en verwachtte een lekker brokje 
van hem. Mijn vrouwtje heeft gezorgd 
dat er een soort brokjesuitwisseling is 
ontstaan. Zij geeft mijn mede-viervoeters 
wat en ik krijg van hun baasje ook een 
smakelijk hapje. Wel die eerste vriend 
van me zag de hand van de baas naar 
z’n jaszak gaan en dook er op af. “Au”, 
brulde de baas, want voor hij een brokje 
in z’n hand had, stonden de tanden al 
in z’n vingers. Gelukkig konden we nog 
wel verder lopen. Bij de Dommel stond 
een kleiner vriendje me op te wachten: 
hij wou geen stap verder. Toen zijn baas 
mij zag, wist die al gelijk waarom het 
ging: de brokjes. Ook deze keer ging 
het mis. Mijn maatje sprong omhoog 
naar het brokje en hap daar had hij 
brokje én vinger te pakken. Driemaal is 
scheepsrecht, dus ook mijn derde vriend 
was wat ongeduldig en beet ook nog 
even in z’n hand. Gelukkig waren ze alle 
drie niet kwaadaardig; er vloeide geen 
bloed, maar thuisgekomen zei de baas: 
“Ik laat hem nooit meer uit!” Zielig hè?

Zar Blok

Wijkblad 
Coevering 
wenst de 

nieuwe Jumbo 
heel veel 

succes toe!

Inleveren kopij voor het 
volgende wijkblad: 1 
oktober


